
1. Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Semily dne 17.6.2021

Členům VV byly předem zaslány podklady k jednání.

   Program: 
  1) Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu               br. Vaníček, br. Houžvička, br. Hýbl
  2) Připomínky a dotazy k zápisu z minulého jednání                                                    
  3) Schválení navržených vyznamenání                                     
  4) Zpráva o hospodaření OSH                                                  ses. Slavíková
  5) Zasloužilí hasiči                                                                  br. Vejnar
  6) Zprávy z odborných rad                                                vedoucí odborných rad
  7)  Shromáždění představitelů SDH
  8)  VI. Sjezd SH ČMS
  9) Diskuze
10) Závěr

Jednání zahájila starostka OSH, ses. Kateřina Slavíková. 
VV se sešel v počtu 15 a jednání bylo usnášeníschopné.

Bod 1) K navrženému programu nebyly žádné připomínky. Zapisovatelem jednání určen br.       
Vaníček, ověřovateli navržení br. Houžvička a br. Hýbl

VV schválil navržený program a i ověřovatele zápisu.

Bod 2) Zápis z minulého jednání nebyl čten, všichni jej obdrželi přílohou k pozvánce.
K zápisu z minulého jednání byla vznesena připomínka:
br. Jiřička: ohledně GPRD, seznamu vyznamenání viz příloha, jedná se o osobní data,
                  prověřit, jestli možno nechat nebo odstranit

                  jinak žádné připomínky
VV vzal zápis na vědomí.

Bod 3) Schválení vyznamenání: br. Bachtík: informoval o návrzích na vyznamenání, začal  
Tím že vyznamenání by se měla začít dávat i sborům, a bylo by to většinou u příležitosti 
jejich oslav založení. Postup vyznamenání jako u členů. Není vedena evidence (vyznamenání 
sborů se v minulosti zanedbávalo)
br. Hýbl: bylo by dobré to sborům dávat  

br. Bachtík: navržené sbory-čestné uznání OSH: SDH Libštát, SDH Horní Štěpanice,         
                                                                               SDH Hrubá Skála

dále navržená vyznamenání členům jednotlivým SDH: SDH Roprachtice, SDH Vyskeř,            
                                                                                         SDH Hrubá Skála

ses. starostka: připomenout na okrscích, kdo bude žádat vyznamenání, tak nejvyšší   
                        čas je podat na OSH, aby se vše stihlo

VV schválil všechny navržená vyznamenání



Bod 4) Zpráva o hospodaření OSH  
ses. starostka: jede se podle rozpočtu-rozpočtového provizoria, žádné velké výdaje nejsou.
Všechny sbory zaplatily členské příspěvky.
Přišel rozpis dotací z MV na provoz, z Národní sportovní agentury na sport: na Plamen, na 
požární sport. Dále přišel rozpis dotací z MŠMT – o 50.000,-Kč méně a bude to znát.
Proběhla garanční prohlídka nové mašiny FOX
br. Čermák: z pohledu servisní firmy bez závad, mám výhrady v počtu mth, natočeno 10mth
a ukazuje cca o 5mth méně. Servisní firma to vede v evidenci, jinak vše v pořádku.
Pro info Liberecká mašina musí do servisu
ses. starostka: Faktura za garanční prohlídku zaplacena
ses. starostka: informace – byly zaslány žádosti na letní tábory, sbory dostaly informace o 
penězích a čerpání. Dále byly zaslány na Liberecký kraj žádosti o dotace na Plamen, požární 
sport, branný závod-všechny žádosti schváleny
Byla podána také žádost na město Turnov o dotaci z rozpočtu města-zatím se neozvaly
                                                                                                                                      
Informace z kanceláře OSH-organizační: ses. starostka: nepřítomnost moje v kanceláři 
OSH bude vyvěšena cca týden dopředu na webu-stránkách OSH, předat info sborům.
Je potřeba provést aktualizaci sportovců v „Registru sportovců“, předám sborům 
srozumitelnou výzvu na tuto aktualizaci. Pozn. kdo čerpá dotace „Můj klub“ tak ten to bude 
mít v pořádku a bylo by dobré, aby to měly i ostatní.
Aktuální téma: kronika OSH – podklady pro kroniku OSH neodevzdaly všichni, na 
jednotlivých okrscích „popohnat“ ty co to neodevzdali. Jen pro doplnění k textu přidat i 
nějaké fotografie (2-3).
Co se týká mimořádných opatření pro ty, kdo dělají nějaké závody, tak se řídit aktuálními 
platnými opatřeními.
ses. starostka: Dotace z MV na provoz kanceláře a odborných rad se vypočítávají z počtu 
odevzdaných hlášení z centrální evidence a dotace z Národní sportovní agentury se taky 
vypočítávají z počtu odevzdaných hlášení podle počtu družstev dětí a družstev mužů a žen.
  

VV vzal zprávu o hospodaření a informace z kanceláře OSH na vědomí. 

Bod 5) Zasloužilí hasiči                                                                       
Br. Vejnar: informuje o tom, že Zasloužilí hasiči se nebudou moci účastnit VI. Sjezdu SH 
ČMS, dále bylo znovu zmíněno připomenuto, že zemřeli Zasloužilí hasiči Jáchym Klinger a 
Josef  Kreif.
Co bude dál se čeká až po VI. sjezdu SH ČMS.

VV vzal informace br. Vejnara na vědomí.

Bod 6) Informace z OR:
br. Nesvadba: OORV se sešla 13.6.2021 – je připravený celý Pohár OSH Semily, dále se 
sejdeme příští čtvrtek t.j. 24.6.2021
10.7.2021 proběhne soutěž v Tuhani, přes prázdniny bude dalších 9 soutěží
Krajská soutěž 26.6.2021, družstvům se na vědomí dávalo-je to jako otevřená soutěž, zároveň 
s tím proběhne vyhlášení okresního kola.
Zájem soutěžit projevili SDH Sklenařice, SDH Bukovina, kteří na okresní mašině již 
trénovali.
Kolik bude potřeba rozhodčích dá dohromady br. Exner.



br. Nesvadba: mašina by měla být v provozu, trénovat na ní, aby byla připravena na příští rok 
soutěží.
Dále probíhala otevřená diskuze ohledně půjčování této mašiny, dotáhnout podmínky 
půjčování. Diskuze se vedla ohledně půjčování-tréninků na ní, jestli sbory vůbec budou mít 
zájem jezdit do Bozkova si jí půjčovat, uvidí se do budoucna, shoda panuje v tom, že by se 
měla co nejvíce využívat.
br. Čermák: ještě konstatoval něco málo ohledně techn. podmínek mašiny, má dvoje mazání, 
je potřeba dostatek oleje, kontrola 1x za měsíc je asi podceněna.

ses. starostka: OORM-proběhlo okresní kolo Plamen v Košťálově (22.5.2021), které 
probíhalo za přísných hygienických podmínek, dle platných nařízení. Družstva přijížděla a 
soutěžila v přesných časových intervalech. Dopoledne kategorie starší a odpoledne mladší. 
Druhý den proběhla soutěž dorostu v Poniklé, obě soutěže se proběhly bez problémů.
br. Bachtík:- okresního kola Plamen se zúčastnilo 36 družstev – tolik se jich nečekalo
                   -  poděkování Košťálovu a Poniklé za uspořádání soutěží

Krajské kolo Plamen a dorostu proběhlo v Jablonci nad Nisou
Krajské kolo jednotlivců pak v Poniklé

postup na Mistrovství ČR: děti – Jablonec nad Jizerou
                                           dorostenky-Jablonec Nad Jizerou
                                           jednotlivci- Drbola Jan z Ploukonic            

Mistrovství ČR hry Plamen 26. – 27. 6. 2021 v Jihlavě
Mistrovství ČR Dorostu 3. – 5. 7. 2021 v Zábřehu na Moravě

br. Houžvička: OORP – 13.5.2021 proběhlo vyhodnocení PO očima dětí, zastoupení dětí 
našeho okresu největší. Dostali jsme se v několika případech do republikového kola a v jedné 
kategirii dokonce zvítězili, bylo to v kategorii digitální zpracování – jednalo se práci Ondry
Meduny.
br. Jiřička: je tato práce někde k nahlédnutí
ses. starostka: nevím, jestli mu ji už vrátily, ale určitě někde bude, dále ses. starostka 
informovala, že odevzdaných prací bylo hodně málo, asi o 1/3 méně než v minulých letech.

br. Bachtík: vyhodnocení hry Plamen a dorostu proběhlo, ceny, medaile byly doručeny 
jednotlivým družstvům.

Br. Mlejnek: OORR-neproběhla zatím žádná činnost, vzhledem k různým opatřením, 
plánovaná schůzka bude po prázdninách v měsíci září.
Dále je domluvená schůzka se ses. starostkou, že seznámí OORR s činností, chodem 
kanceláře OSH, účetnictvím na počítači atd.
Kontrola účetnictví OSH je plánovaná na konec roku
Kontrola jednotlivých sborů v příštím roce

VV vzal přednesené informace z OR na vědomí.



Bod 7) Shromáždění představitelů SDH okresu Semily
ses. starostka: informuje o možnosti uskutečnění Shromáždění představitelů SDH okresu 
Semily.
Po domluvě stanoven termín a místo konání. Termín 1.7.2021 v Košťálově areál „Pod 
Kozlovem“, bude probíhat za platných opatření. Vzhledem k situaci bude dle dohody bez 
pozvaných hostů.
Pozvánky rozeslat na jednotlivé sbory co nejdříve.  

                             VV bere na vědomí informace o přípravě Shromáždění představitelů SDH

Bod 8) VI. Sjezd SH ČMS
ses. starostka: informuje o termínu konání 9.7.2021 v Brně a bude se konat za aktuálních 
platných opatření bez pozvaných hostů.

Je jedna kandidátka na starostu SH ČMS, ostatní kandidaturu vzdali-odstoupili, asi vzhledem 
k tomu, že kdyby neuspěli tak by už nemohli kandidovat na náměstky SH ČMS (takový je 
volební řád). Dále je 14 kandidátů na náměstky, volí se jich 6.
br. Jiřička: co se stane, když kandidát na starostu nedostane potřebný počet hlasů? ……..

Proběhla diskuze koho volit za náměstky, z diskuze vyplynulo, že každý z delegátů bude volit 
dle vlastního uvážení.
Za okres Semily 6 delegátů, dopravu dle dohody zajistí br. Vaníček – DA z Hrubé Skály

                                                VV bere na vědomí informace ohledně VI. sjezdu SH ČMS

Bod 9) Diskuze
ses. starostka: přednesla návrh, který ji byl prezentován na sloučení soutěže PS tří okresů a 
kraje na jednu soutěž   
ses. starostka: pokud bude mít okres Semily dost družstev tak určitě ne
br. Čermák: spojení soutěže okresů a kraje jsem zásadně proti, to považuji jako pitomost, ale 
na druhou stranu uspořádat více okresní kolo na jedny soutěži a na jednom stadionu nevidím 
tak jako úplnou hloupost. Každý okres by měl svoje vyhlášení.
br. Vaníček: každý z okresů by musel mít svoje propozice atd.
br. Jiřička: spíš je to o tom přístupu všech, asi by se to dalo uskutečnit, ale za podmínek, 
které bychom určovali mi.
br. Čermák: je to myšlenka do budoucna k zamyšlení. 
br. Nesvadba: v současné době bych to neslučoval
br. Jiřička: teď to nevyřešíme – je to na další jednání na úrovni kraje, kde si říci vše pro a 
proti. Výhodou je Turnovský stadion, kde jsou dobré podmínky pro pořádání soutěží.
ses. starostka: je dobrá připomínka br. Jiřičky, aby se to řešilo na úrovni kraje
br. Nesvadba: dořešit aktualizaci-seznam rozhodčích na okrscích (zatím se nic neprovedlo)



ses. starostka: příští týden na OR dát dohromady s br. Exnerem

br. Bachtík: dát do prodeje nebo návrh na likvidaci starých trubkových stanů (poničené 
stářím) návrh – likvidace: odsouhlaseno
br. Bachtík: návrh na zakoupení 20ks nových židlí do zasedací místnosti OSH Semily-
odsouhlaseno  

                                                       
                                               VV schválil likvidaci starých stanů a zakoupení nových židlí

br. Jiřička: dotaz jestli se řešila otázka místa - setkání Zasloužilých hasičů
ses. starostka: zatím ne, po diskuzi návrh Vysoké nad Jizerou, souhlasí
ses. starostka: závěrem poděkovala všem za účast na VV

.

Zapsal: br. Vaníček Aleš




